
Tweede Kamer der Staten-Generaal 2
Vergaderjaar 2013–2014 Vragen gesteld door de leden der Kamer

 

2014Z01104 

Vragen van het lid Wolbert (PvdA) aan de Staatssecretaris van 
Volksgezondheid, Welzijn en Sport over het banenverlies in de zorg in 
Groningen, Friesland en Drenthe (ingezonden 23 januari 2014). 

Vraag 1
Bent u ervan op de hoogte dat in het Noorden de komende jaren 4% van de 
banen in de zorg verdwijnt?1 

Vraag 2
Bent u ervan op de hoogte dat het verdwijnen van de banen volgens het 
aangehaalde onderzoek van Zorgpleinnoord en Venturaplus niet betekent dat 
er geen nieuwe mensen in de zorg nodig zijn, maar dat integendeel juist 
meer mensen moeten instromen? Kan het opstellen van een sectorplan 
daarbij helpen? 

Vraag 3
Is u bekend dat er al aan een dergelijk plan wordt gewerkt door werkgevers, 
overheden, onderwijsinstellingen en sociale partners, zodat een deel van de 
beschikbare 600 miljoen euro ingezet wordt voor de benodigde opleidingen, 
en voor om-, bij- en nascholing van de noordelijke werknemers? 

Vraag 4
Als er niet aan een dergelijk plan wordt gewerkt, zou het aanbieden van een 
ondersteuningsteam dat helpt bij de totstandkoming van dat plan, zoals 
toegezegd in het laatste algemeen overleg Arbeidsmarkt zorgsector op 
28 november 2013, een uitkomst zijn? 

Vraag 5
Bent u bereid te informeren of er behoefte is aan een ondersteuningsteam 
om dit sectorplan tot stand te brengen? Zo ja, wanneer gaat u dat doen? Zo 
nee, waarom niet? 
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Vraag 6
Deelt u de mening dat, gezien de urgentie voor de stimulering van de 
werkgelegenheid in het noorden en het behoud van de kwaliteit en de 
continuïteit van de zorg, de aanpak van de werkgelegenheid een urgente zaak 
is? Hebt u nog andere plannen die zouden kunnen helpen? Zo ja, welke zijn 
dat?
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